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Vragen van het lid Wassenberg (PvdD) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over het lot van in beslag genomen wilde dieren uit de 
illegale handel (ingezonden 26 september 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Lot in beslag genomen levende dieren CITES onduidelijk», 
waaruit blijkt dat het onduidelijk is wat er met ruim 64.000 levende wilde 
dieren is gebeurd, nadat ze tussen 2010 en 2014 in beslag zijn genomen?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het feit dat slechts 30% van de landen die partij zijn bij 
Convention on International Trade in Endangered Species of wild flora and 
fauna (CITES) gegevens over inbeslagnames van dieren verstrekt, waardoor 
slechts het topje van de ijsberg zichtbaar is? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op het feit dat het uiteindelijke lot van de in beslag 
genomen levende wilde dieren onbekend is, omdat het verstrekken van 
informatie hierover geen formele CITES-eis is? 

Vraag 4
Deelt u de zorgen van de geciteerde onderzoekers dat het gebrek aan 
gegevens het welzijn en de overleving van de in beslag genomen dieren in 
gevaar brengt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u vertellen hoeveel wilde dieren er de afgelopen vijf jaar in Nederland in 
beslag zijn genomen en wat hun lot is geweest? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wat wordt uw inzet om de rapportage van inbeslagname te verbeteren 
tijdens de aankomende CITES Conferentie van de Partijen (CoP)? 

1 http://vroegevogels.vara.nl/nieuws/lot-ingenomen-levende-dieren-cites-onduidelijk
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Vraag 7
Bent u bereid de Kamer na afloop te informeren over uw gedane inspannin-
gen tijdens de CoP op dit onderwerp en overige onderwerpen? Zo nee, 
waarom niet?
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